
V Tomačevem se bo začelo
0 gradnji komunalne infr astrukture govori
Boris Andree

Tomačevo je najbolj nerazvlto
mestno podroCje v bežigrajskt
obiini. Glede komunalne infra-
strukture imemo nerazvite kraje
na levem bregu Save - lo so zla-
sti Benčevo. Dol In šentjakob.
v samem mestu pa mmamo lako
hudih problGTiov, kol so v krajev-
nl skuprtosli Tomačevo - JarSe.
Se huje je zaradi tega. ker se ce-
lolno območje nahaja v drugi co-
nl varstva pitne vode za Ljublja-
oo. lo pa pomern neposredno ne-
varnosl za Ijubljansko podlal-
nico.

Končno je zdaj pripravtjena sa-
nactja razmer na obmofiju KS To-
maCevo - Jarta. 0 tem smo M
pogovarjalt z Borisom Andre-
ejem. pomodnikom predsedntka
Komiieja ZB urberiizem, gradbe-
ne, gtanovanjske in komunalne
zadeve občine Bežigrad.

•Glede na to, da v Tomačevem
ni btlo nltl lekalne nlti meteorne
kanalizacife, |e dejal Boris An-
dree, pa tudi astalta ne, so bite
zelo hude pripombe krajanov.
£63, da so zapostavljeni. Začeti je
biio treba praklidno iz nit, to pa
pomeni veiikansko mveattcilo,
predvsam zato, ker je treba prlpe-
Ijati pnmarnr lekalni kanal \z Sne-
berja \z moiCanske občino do
Tomačevega in ga povezati do
Zaloga, do bodoče člstilne na-
prave. Tako) ko je bil ta kanal
zgrajen, so se izpolntll pogojl za

lateiek graanje sehundarne te-
kalne kanalizacije in primarne
metoorne kanalizacije, ki gre pre-
ko lovilca olj v Savo Jasno je, da
je dfuga faza utrjevanje cesinih
povrsin z astaltifanjem, smotrno
pa je pisd tem zgraditi kanale za
javno razsvetljavo ter telefonsko
in TV kabelsko omrežie -
Z*k*l M J* tollko čiBt itkalo nm
Manaclfo?

•Problem je bil okoli financira-
nja, ker so na lem obmoCju Ijudje
na različne na&me prišli do 9ta-
novanjskih tnS. Najprej so tu se-
veda domaiint. tistl, kt v družinah
že dolgo. *e iz pr«dvojnth časov,
življo v teh krajih Nasiednji so
občam, ki so legalno gradili v za-
zidalnem otoku po urbanistični
dokumentaciji Potem so obiani.
ki so na trno gradili v tem zazi-
dalnem oioku. zunaj tega otoka
pa sta še dve skupini in sicer Iju-
dje, ki so poslavili objekte na ob-
Cinskem zefnijiSCu. drugi pa na
pnvatni zeml)i, ki so \o kupili ali
na kak drug naCin pridobili, prav
nihče od naSletih pa m poravna)
vseh svojih obveznosti do finan-
ciranfa komunalne mfrastfuk-
ture-
Občtnl BO $• tudt orgtnitkuU7

•Komunalnaakupnost Ijubljan-
skih občln |e prad dvema letoma
sprejela pravilnik o soudeležbi In
vrslnih redih investicij, ki se fi-
nancirajo iz programov KS na ob-

skupnosli so Je pred dvema lelo-
ma uslanovili stanovanjsko za-
drugo z nalogo, da vodi sanacijo,
da mobilizira krajane in pomaga
močju vsa Ljubljane. Minimalna
soudeleiba je 15% od ceiotne in-
vesticije. To pomeni v lem trenut-
ku. da morajo vsi investitorji v KS
Tomačevo-JarSe plaiatl po 3.5
mtltjona din. Nekaleri so (o svojo
obveznosi te poravnali, drugi pa
so podpisali pogodbe in bodo to
storih do konca leta-

Kal pa CmogntHfifl?
-Da b< presekali ta začarani

krog, ker čmograditelji ne more-
\o dobiti posojila brei poudtla
o legalni gradnji, smo se v okviru
naSega komiteja dogovorili. da
jim izdarno potrdila, vendar sarno
za namenaka posojila za legaliza-
cijo objektov in za sanacijo, tcrej
za graditev komunalrra infra-
struktura.-
(n kd*l •« znčn« ttnmctjt

Smo pfed lem. da lahko zafine-
mo fizično izvajati prvo (azo sa-
nacije, cela sanacija pa je trenut-
no ovrednotena na 4,5 mrlijarde
dinarjev in je razdeljena v tri laze.
To so gradnja obeh kanalov in
javne razsveUjave ter minimalni
prabojl pod utfjenimi povrSinami
za bodočo Jelefonsko in tv kabel-
3ko napeljavo, da ne bi dvakrat
kopall Hkrati se bo zamenjal vo-
dovod tam, kjer je to potrebno
zaradi dotrajanosti, na koncu pa
pnde &e asfaltiranje. Tako bodo
pomembno izboljSani pogoji bt-
vanja in Življenia krajarKiv v KS
Tomačevo - Jarte. V tei krajevnl

prf pridobivanju občinskega
zemljiSča. čez Iri leta bo. upaj-
mo, Ljspeino zaključila to svojo
nalogo -

Dotg* lotm *• » Božlgradom
ukvarfato $ probiemt In raittva-
mi nm področju komunmlntgs
gotpodarštvM. Kakšno f* vat*
osebno mnmnlm po vtem, kar
končno ob*ia odpravo itvvltnlh
protolemov ¥ KS romačevo
- Jaršt?

-Po daljiem času smo tudi
v naši občint na tem podro£ju
preili z besed k dejanjem! Tudi
sam sem vesel, da se bodo dela
začela ob letošnjem občinskem
prazntku,- je dejal Bons Andrae.


